
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-12-14, § 10 

 

 Tid Tisdagen den 14 december 2010 kl 16.30 – 16.45 
   

 Plats Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 
   

 Justerat 20 december 2010 

 
 

 

 

Madeleine Sjöstedt   Martin Michel 

  

Närvarande  
 

Ledamöter 

 Madeleine Sjöstedt (FP) ordföranden 

Martin Michel (MP), vice ordföranden 

 

Yvonne Fernell-Ingelström (M) 

Lennart Jansson (M) 

Luke Cook (M) 

Camilla Lindberg (M) 

Bengt Sandberg (S) 

Rana Carlstedt (S) 

Karin Falk (S) 

Mattias Ericson (V) 

 
Ersättare 

 Mikael Eriksson (M)   tjänstgörande 

Carina Klevenvall (M) 

Sten-Åke Larsson (M) 

Kristoffer von Beetzen (M) 

Daniel Forslund (FP)   tjänstgörande 

Lars Wyke (KD) 

Gunnel Färm (S)   tjänstgörande 

Ulf Holmlund (S) 

Yildiz Kafkas (MP) 

Maj-Len Eklund (V) 

 

 Förhinder har anmälts av följande ledamöter Ingvar Snees (M), Per Altenberg (FP), 

Sune Gidgård (S) samt av ersättarna Victor Wennerholm (M), Helene Lilja (S) och  

Nicklas Nilsson (S) 

Tjänstemän 

 Tillförordnadförvaltningschef Thomas Perslund och nämndsekreterarna Eva Olofsson. 

Tjänstemän från kontoret Andreas Jaeger, Anita Granlund Sandra Holmström samt 

borgarråds sekreteraren Jonas Uebel och biträdande borgarrådssekreteraren David 

Lindberg. Personalföreträdaren Rolf Bodin närvarade §§1-11 

 

 



  

 
 § 10 

Rapport från förvaltningschefen 
Rapport från tillförordnade förvaltningschefen Thomas Perslund 

 

Från den 1 januari 2011 tar fastighetsnämndens över tar fastighetsnämndens över 

idrottsanläggningarna från idrottsnämnden. Fastighetsnämnden skriver ett 

förvaltningsuppdrag mot idrottsnämnden till mitten av februari 2011. 

 

Med anledning av lördagens händelse i centrala Stockholm för fastighetskontoret en 

kontinuerlig dialog med polisen.  

 

Ekonomin. Prognosen är förändrad sedan Tertialrapport 2 detta på grund av: 

 

- Högre hyresintäkter felprognosiserade 

- Ökad elförbrukning 

- Snön och renhållning vid fastigheterna 

Årsbudgeten för fastighetsnämnden ligger 7 miljoner plus.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


